
2nd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
33 Elizabeth II, 1984

2^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
33 Elizabeth II, 1984

BILL

3

PROJET DE LOI

**AN ACT TO AMEND THE
PROVINCIAL LOANS ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES EMPRUNTS DE LA PROVINCE**

HON. JOHN B. M. BAXTER, Q.C.

L'HON. JOHN B. M. BAXTER, C.R.

EXPLANATORY NOTES

Section 1

The existing section 19 provides for joint custody by two employees of the Department of Finance, designated by the Deputy Minister of Finance.

NOTES EXPLICATIVES

Article 1

L'article 19 actuel prévoit que ces investissements sont sous la garde conjointe de deux fonctionnaires du ministère des Finances désignés par le sous-ministre des Finances.

**An Act to Amend the
Provincial Loans Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Section 19 of the Provincial Loans Act, chapter P-22 of the Revised Statutes, 1973, is repealed and the following substituted therefor:*

19 Investments held in the Consolidated Fund or sinking funds of the Province or retained in trust by the Province shall be under the custody of one or more persons designated by the Minister.

**Loi modifiant la
Loi sur les emprunts de la province**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L'article 19 de la Loi sur les emprunts de la province, chapitre P-22 des Lois révisées de 1973, est abrogé et remplacé par ce qui suit:*

19 Les investissements détenus au Fonds consolidé ou dans des fonds d'amortissement de la province ou conservés en fiducie par la province sont sous la garde d'une ou de plusieurs personnes désignées par le Ministre.